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Bollebygd 

Protokoll fört vid SPF Seniorerna Bollebygds årsmöte/månadsträff 2022-04-04 

 

1 Minnesstund Årsmötet inleddes med en minnesstund, där Kiki Sjölander-
Johansson läste upp namnen på de 10 medlemmar som tyvärr 
har lämnat oss under 2021. Därefter hölls en tyst minut för att 
hedra de bortgångnas minne. 

   
2 Mötet öppnas Håkan Alfredsson hälsade de 90 mötesdeltagarna välkomna och 

förklarade årsmötet öppnat. 
   
3 Val av ordförande och 

sekreterare för mötet 
Till ordförande för mötet valdes Christer Johansson och till 
sekreterare Rosey Rinde. 

   
4 Val av protokolljuste- 

rare tillika rösträknare 
Till protokolljusterare valdes Anne-Maj Olausson och Barbro 
Orrestrand. 

   
5 Fråga om kallelse har 

skett i giltig ordning 
Fråga om kallelse har skett i giltig ordning besvarades med ja. 

   
6 Fastställande av 

dagordningen 
Dagordningen fastställdes efter att en ändring gjorts under 
punkt 20, då Conny Brådalen påpekade att sju ombud är 
välkomna till distriktsmötet och inte fem som stod angivet. 

   
7 Styrelsens verksam- 

hetsberättelse 
Kassör Hasse Haraldsson presenterade resultat- och balans- 
räkning för räkenskapsåret 2021. På fråga från mötesdeltagare 
om varför denna visade ett minusresultat på bara ett halvårs 
verksamhet svarade han att många mötesdeltagaravgifter fallit 
bort då mycket av verksamheten legat nere p g a pandemin. 
Verksamhetsberättelsen som delats ut godkändes och lades till 
handlingarna. 

   
8  Revisorernas rapport 

om föreningens 
räkenskaper 

Mötesordföranden läste upp rapporten från revisorerna, vilka 
har tagit del av föreningens budget och ekonomi och funnit att 
allt blivit noggrant och väl bokfört. Revisorerna 
rekommenderade därför att styrelsen beviljas ansvarsfrihet för 
räkenskapsåret 2021. 

   
9 Fastställande av 

resultat- och balans- 
räkning 

Resultat- och balansräkningen för räkenskapsåret 2021 fast- 
ställdes av mötet. 

   
10 Beslut om ansvars-

frihet för styrelsen 
Mötet beviljade ansvarsfrihet för styrelsen för räkenskapsåret 
2021. 
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11 Beslut om ersättning 
till styrelse och 
revisorer 

Ersättning för styrelse och revisorer är budgeterad med  9 600:- 
för 2022 (ingen förändring från föregående budgetår), fördelat 
på 11 personer. Detta godkändes av årsmötet och lades till 
handlingarna. 

   
12 Beslut om budget och 

plan för 
verksamheten 

Kassören presenterade ett budgetförslag för 2022, vilket 
godkändes av årsmötet. Han tillade att han möjligen föreslår 
styrelsen en revidering av detsamma efter första halvåret 2022. 
Plan för verksamheten har presenterats för alla medlemmar 
genom det programblad som skickats ut för våren 2022 och som 
kommer att skickas ut för hösten 2022. Även detta godkändes 
av årsmötet. 

   
13 Behandling av 

inkomna motioner 
Inga motioner har inkommit till årsmötet. 

   
14 Behandling av förslag 

från förbundet, 
distriktet och 
föreningens styrelse 

Inga förslag har inkommit. 

   
15 Beslut om årsavgift 

för nästkommande år 
Styrelsen föreslog att årsavgiften blir oförändrad för 2023, alltså 
230 kr. Håkan Alfredsson förklarade att årsavgiften fördelas enl 
följande: 50 kr till föreningen, 20 kr till distriktet och 160 kr till 
förbundet. 

   
16 Beslut om antal 

styrelseledamöter 
Beslutades att antalet styrelseledamöter fortsatt skall vara åtta 
samt därtill ordförande.  

   
17 Val av ordförande för 

ett år 
Till ordförande för ett år omvaldes Håkan Alfredsson. 

   
18 Val av övriga 

styrelseledamöter 
(halva antalet för två 
år) 

Birgitta Alfredsson, Hasse Haraldsson, Kiki Sjölander-Johansson 
och Ann-Kristin Sjörén-Stendahl har ett år kvar av sina uppdrag. 
Till övriga ledamöter för två år omvaldes Leif Karlsson, Roland 
Parneving och Rosey Rinde samt nyvaldes Ann-Britt von 
Schedvin (ersätter Mats Friberg som valt att avgå). 

   
19 Val av revisorer och 

ersättare 
Revisorerna Ulla Jonasson och Viviann Andrén omvaldes för ett 
år, likaså revisorsuppleant Lisbeth Larsson. 

   
20 Val av ombud och  

ersättare till distrikts- 
mötet (ett ombud per 
förening och ett 
ombud för varje 
påbörjat 100-tal 
medlemmar, högst 
sju ombud 

Att representera föreningen vid distriktsmötet 9 april valdes 
Håkan Alfredsson, Roland Parneving, Leif Karlsson, Birgitta 
Alfredsson, Ann-Kristin Sjörén-Stendahl och Hasse Haraldsson. 
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21 Beslut om antal  
medlemmar i 
valberedningen 

Beslutades att antal ledamöter i valberedningen fortsatt skall 
vara tre. 

   
22 Val av valberedning- 

ens ordförande och 
övriga ordinarie  
ledamöter i 
valberedningen 

Som valberedningens ordförande och sammankallande 
omvaldes Ulla Lyckestam samt omvaldes också Ewa Bodén och 
Göran Tellander, alla för ett år. 

   
23 Övriga frågor Inga övriga frågor. 
   
24 Avtackningar Mats Friberg avtackades för sina sex år i styrelsen och glädjande 

nog får vi fortsätta se honom som cirkelledare i historiecirkeln 
framöver. Ann-Britt von Schedvin hälsades välkommen som 
ersättare för Mats i styrelsen. 

   
25 Mötet avslutas Håkan Alfredsson tackade Christer Johansson för väl utfört värv 

som ordförande för årsmötet. Han sände också ett speciellt tack 
till våra duktiga mötesvärdar som alltid serverar oss något gott 
på våra träffar. Därefter förklarade han årsmötet avslutat. 

 

 

 

__________________________________ ____________________________________ 

Rosey Rinde   Christer Johansson 

sekr    ordf 

 

Justeras: 

 

___________________________________ _____________________________________ 

Anne-Maj Olausson   Barbro Orrestrand 
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